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Eskişehir II Temsilciliği 1996

yılı içinde Eskişehir'de bulunan

meslektaşlarının büyük katkıları

ile bir büro kiraladı. Eskişehir'de

Makina, Mimar ve İnşaat mü-

hendisleri odalarının büroların-

dan sonra bir büroya sahip olan

4, mühendislik odası oldu, 1996

yılının sonunda belki de Türki-

ye'de ilk olarak bir olayı gerçek-

leştirdi ve mesleki dayanışma-

nın bir örneği olarak Eskişe-

hir'deki büroyu maden mühen-

disleri ile birlikte paylaşmaya ka-

rar verdi, Eskişehir ve civarında

jeoloji ve maden mühendisleri

odasının etkinliklerini daha ge-

niş çevreye duyurmak amacıyla

1997 yılının başında konferans

ve panel düzenlenmesi çalışma-

larına başladı.'

Eskişehir ve yöresinin doğal

kaynaklar açısından oldukça

zengin olduğu, bununla beraber

kamu kurum ve kuruluşları ile

özel sektörün doğal kaynakların

üretiminde problemlerle karşı-

laştıkları bilinmektedir, Bu göz

önünde tutularak yapılacak kon-

ferans ve panelin bu problemle-

rin dile getirilmesi ve çözüm

önerilerinin ortaya konulacağı

bir tartışma ortamının hazırlan-

ması düşünüldü,

jeoloji ve Maden Mühendis-

leri Odaları Eskişehir il Temsilci-

liklerinin birlikte düzenledikleri

konferans ve panel 7-8 Nisan

1997 tarihleri arasında Eskişe-

hir'de yapıldı, Eskişehir ve yöre-

sinde bulunan doğal kaynaklar

konularında çalışan firma ve ki-

şilerin desteklediği konferansa

konularında uzman olan 10 da-

vetli konuşmacı katıldı. Konfe-

ransın sonunda düzenlenen pa-

nele ise maden ve jeoloji mü-

hendisleri odalarından temsilci-

ler davet edilmişti. Odamız tem-

silcisi sayın Ahmet KARTALKA-

NAT panele katıldı, Maden Mü-

hendisleri Odası Başkanı Sayın

Asım KUTLU ATA hava durumu

nedeni ile Eskişehir'e ulaşamadı

ve panele katılamadı. Hammad-

de, Eğitini; Sanayi, Altm-Gü-

müş, Mermer-Bor Oturumlarım-

nın bulunduğu konferansta bu

konularda görüşler dile getirildi.

Hammadde konularında Eskişe-

hir Çimento Sanayinden sayın

Tomris ERTÜN bu sektörün

problemlerini dile getirdi. Nakli-

ye ve maden kanunundan kay-

naklanan problemlerin olduğu-

nu belirtti. Eğitim Oturumunda

ise sayın Reşat JJLUSAY jeoloji

mühendislerinin eğitiminde

karşılaşılan ve karşılaşılabilecek

problemleri yanıtları ile açıkla-

dılar. Güncel bir konu olmasın-

dan dolayı Altm-Gümüş Oturu-

mu konferansın en gözde oturu-

mu konumuna ulaştı, Tüprag

firması temsilcisi sayın Mehmet

YİLMAZ'ın sunuşundan sonra
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toplantıyı izleyen Kaymaz bele-

diye başkanının söz alarak kısa

konuşma yapması oturuma ayrı

bir renk kattı.

Panelde ise odamız adına ka-

tılan sayın Ahmet KARTALKA-

NAT konferans ve panele ilginin

çok yüksek olduğunu belirtti. Je-

oloji ve Maden mühendisleri

odalarının birlikte düzenledikle-

ri bu çalışmanın diğer yerlere ör-

nek olması gerektiğini dile getir«

di. Kskişehir ve yöresi doğal kay-

nakları konularında açıklamalar-

da bulundu.

Dinleyici; yerel basın ve tele-

vizyoncuların yoğun ilgisi ile ge-

çen konferans ve panelin sonun-

da bu tür çalışmaların yararlı

olacağı ve devam ettirilmesi ge-

rektiği iki oda il temsilcileri tara-

fından dile getirilmiştin

Jeoloji ¥B Maden Mûhendlstorı
Oftssı panel düzenliyor
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